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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„Mely ingatlanokat adott el az Egészségügyi Minisztérium?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök úrhoz. A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az elmúlt két és fél évben a kormányzati klientúra több száz fővel bővült . A kormányzat
fenntartása egyre több terhet ró az adófizetőkre .

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat :

Tételesen mely ingatlanokat kinek, mikor, és mennyiért adott el az Egészségügyi
Minisztérium ebben a kormányzati ciklusban?

Tételesen mi volt az egyes ingatlan eladások indoka?

Megtisztelő válaszát köszönöm.

Budapest, 2005 . február,, „

Tisztelettel :
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